
Afscheid Debora 

Wij willen Debora bedankten voor haar inzet het afgelopen jaar! Zij heeft verschillende organisaties op 
weg geholpen met de implementatie & borging van Nu Niet Zwanger (NNZ).  We spraken Debora 
kort over haar werkzaamheden binnen team NNZ: 
 
 

- Debora, Hoe ben je aan de slag gegaan?  
Ik heb 25 organisaties benaderd met de vraag hoe ik hen zou kunnen ondersteunen. Dit heeft mooie 
en inspirerende gesprekken opgeleverd. Zo hebben meerdere organisatie bijvoorbeeld een eigen plan 
van aanpak opgesteld. Ook zijn er organisaties die het programma NNZ al hebben ingebed in de huidige 
werkwijze van de organisatiestructuur. 
 
 
 

- Wat viel je op? 
Het is erg prettig om regelmatig contact met elkaar te hebben. Het is vaak ook de kracht van de 

herhaling wat zorgt voor een goede implementatie en borging. Wat ik als helpend heb ervaren zijn de 

intervisiemomenten en de inhoudelijk verdiepende trainingen die vanuit de inhoudelijk coördinatoren 

worden aangeboden. Ook viel het me op dat we soms tijdens de gesprekken erachter kwamen om een 

bepaalde casuïstiek juist op te schalen naar de Inhoudelijk Coördinator.  Dit zorgde juist voor een stukje 

ontzorgen van professionals. 

 

- Wat wil je meegeven? 
Voor mij betekent implementeren: collega’s kunnen inspireren, informeren, leren hoe het gesprek te 

voeren, en ambassadeur te zijn voor NNZ. Ik heb er alle vertrouwen in dat mijn collega’s de inzet op 

inspiratie, positieve energie, praktische tips en herhaling gaan voortzetten en jullie als 

aandachtsfunctionarissen kunnen ondersteunen en ‘ontzorgen’.  

Dank jullie allen voor de openheid en fijne samenwerking. Wie weet TOT ZIENS ergens in het werkveld. 

 

 
 
 

 


